
UCHWAŁA NR 66/VIII/11
RADY MIEJSKIEJ W ŚREMIE

z dnia 28 kwietnia 2011 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg, których zarządcą jest Burmistrz Śremu, na cele 

niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) 
oraz art. 40 ust. 8 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. 
U. z 2007 r. Nr 19, poz. 115 z późn. zm.) Rada Miejska w Śremie uchwala, co 
następuje: 

§ 1. W § 2 uchwały Nr 395/XLVI/10 Rady Miejskiej w Śremie z dnia 18 
marca 2010 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg, których zarządcą jest Burmistrz Śremu, na cele niezwiązane 
z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu (Dz. Urz. Woj. 
Wielk. z 2010 r. nr 115, poz. 2140), zmienionej uchwałą Nr 476/LII/10 Rady 
Miejskiej w Śremie z dnia 28 października 2010 r. (Dz. Urz. Woj. Wielk. 
z 2010 r. Nr 255, poz. 4726) dodaje się pkt 4 o następującej treści: 

"4) za 1 m2 powierzchni ogródka gastronomicznego - 0,50 zł." 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Śremu. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 
 

Przewodnicząca Rady 

Katarzyna Sarnowska



Uzasadnienie

UCHWAŁY NR 66/VIII/11 
RADY MIEJSKIEJ W ŚREMIE 

z dnia 28 kwietnia 2011 r. 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg, których zarządcą jest Burmistrz Śremu, na cele 
niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 

W związku ze składanymi w okresie wiosennym wnioskami o zajęcie 
pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Burmistrz Śremu w celu 
uzyskania zgody na wystawianie na okres wiosenno - letni ogródków 
gastronomicznych w rejonie starego miasta oraz po przeanalizowaniu 
obowiązującej uchwały, mając na uwadze zapewnienie ciekawych 
standardów wizualno - funkcjonalnych starej części miasta, należy uznać 
za zasadne wprowadzenie nowej stawki opłaty za zajęcie pasa drogowego. 

 
Przewodnicząca Rady 

Katarzyna Sarnowska


